
 
Zápis č. 18 

z jednání výborů Společenství vlastníků bytových jednotek v komplexu 
U Zámeckého parku 

 
datum konání: 1. listopadu 2009 

místo konání: restaurace U Čébi, Třeboratice 

 

Přítomni: 
Jaroslav Černý 

Václav Janalík 

Petr Duch 

Radovan Khol 

 

Jednání zahájeno ve 20:00 hod. 

 
1. Rekapitulace úkolů: 

1. Oddělení světel na schodišti do garáží od zbývajícího okruhu. 

Splněno. 

2. Zabezpečení vstupů na střechu. Stav: 

Částečně splněno (H1, MK2), zbývající budou brzy dokončeny. Zodpovídá: P.Duchoň. 

3. Smlouva definující práva a povinnosti poskytovatele internetových služeb AIM. 

Stav: Smlouva uzavřeno 

4. Posouzení technického stavu domu. Stav: 

a) vypracování zprávy o revizi elektrických rozvodů je v jednání (termín byl posunut 

z důvodu nedostatku kapacity na straně dodavatele) 

b) K vypracování revizní zprávy k ostatním částem domu byly osloveni další 

dodavatelé. 

Zodpovídá: M. Švec 

 

2. Návrh vybavit všechny vstupní dveře madlem zkušebně nainstalovaným ve vchodě 
Hakenova 1. Součástí návrhu je i výměna současných zámkových vložek za „slepé“  
vložky. 
 
Po krátké diskusi proběhlo hlasování: 

Pro: 4 hlasy, Proti: 0, Zdržel se: 0. 

Návrh byl přijat 

 
3. Založit na webu sekci ohledně návrhů hlasování na pravidelné schůzi členů 

Společenství. Návrh možných bodů bude upřesnění na zabezpečeném fóru pro členy 



výboru. 
Zodpovídá J. Černý. 

 
4. Zajistit kalkulaci návratnosti investice (resp. aktualizovat dosavadní informace) do 

oddělení okruhů světel na chodbách a jejich spouštění na fotobuňku. 
Zodpovídá P. Duchoň. 

 
 

 

Jednání skončeno ve 21:15 hod. 

Zápis zpracoval Radovan Khol 


